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W zal4czeniu przesylam \.vnioski i interpelacje zgloszone na pi6mie na
XXX sesji Rady Miejskiej w dniu 23.01.2013r przez nastEpuj4cych
radnych:
1. Hubl Andrzej
2. Nowocin-Kowalczyk Katarzyna I 5 I
3. Marciniuk Marek
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Andrzej Hubl Piaseczno, dnia 23.01.2013 r.
Radny

Pan
ZdzisNaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno
wm

Wnioski i interpelacre zloZone na sesii 23.01 . 13r.

1 . Montaz sygnalizacji Swietlnej na skrzyzowaniu ulicy Julianowskiej z
ulicq Chyliczkowsk4
Skrgt z ul. Julianowskiej w ul. Chyliczkowskq to potencjalny wypadek.
Proszg, aby Burmistrz podjql dzialania w tej sprawie bez wzglqdu, czy
sKrzyzowanie dotyczy d169 wojew6dzkich, powiatowych czy gminnych

2. Od 21.11.2012r. wnioskuje o wypoziomowanie studzienek
kanalizacyjnych na ul. Geodet6w na odcinku pomigdzy ul. Ogrodowq i
ul. Wilanowskq.
Prosze takZe o zalatanie dziur w jezdni na calej dlugo5ci ul. Geodet6w
(wiem, ze obecnie jest ujemna temperatura).

Andrzej Hubl

Radny Rady Miejskiej



Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publiczlego

05-500 Piaseczno ul. KoSciuszki 5 tel. 701-76-87 fax756-70-49

tT .0003.  5 .  2013.E8

W odpowiedzi na wnioski i interpelacje zlozone 23.01bt wyjasniam,

co nastepuje:
p. 1 monta2 sygnalizacji Swietlnei na skrzyzowaniu ul. Julianowskie

z ul. Chyliczkowsk4.

Ul. Julianowska jak i Chyliczkowska s4 drogami powiatowymi, a skrzyzowanie lezy
w granicy oddzialywania sygnalizacji Swietlnej skrzyzowania z droge krajowE Nr 79.
W zwaAzku z poryZszym, sprawe przekaze do Zazqdu Dr6g Powiatowych z pro6b4

o podjQcie dzialah zgodnie z kompetencjami.

p. 2 wypoziomowanie studzienek kanalizacyjnych oraz remont jezdni

ul. Geodet6w.

W dniu 05.02br. rozpoczety zostal remont czEstkowy jezdni ul. Geodet6w w zakresie

likwidacjj przelom6w zimowych. Potrzeba regulacji wlaz6w studzienek rozstrzygnieta

zostanie po kompleksowym pzeglqdzie stanu nawierzchni ul. Geodet6w w sezonie

wiosennym.
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Otrzymuj4
adresat,
Sekretaz Gminy w/m
TDR-a/a

Pan And ubl
Miejskiej
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Piaseczno 23 stycznia 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Do Burmistrza Gminy Piaseczno
Pana zdzislawa Lisa

INTERPETAOA
Dot: skrzyiowanie ul. Julianowska/ul,ceodet6w

Uprzejmie proszq o pilne zamontowanie dw6ch luster drogowych, skierowanych zar6wno w prawE
jak i w lewa stronQ, na skrzyiowaniu ul. Julianowska /ul. Geodet6w.

Widoczn0S6 na tym skrzy2owaniu jest mocno utrudniona, doprowadzajEc do wielu niebezpiecznych
sytuacji droSowych. Pojazdy wyjetdtajEce z ulicy Geodet6w w ul. lulianowskq majq ograniczonq
widoczno66 z prawe.jstrony, co skutkuje nadmierne wyjeid2anie na drogQ, - czQsto pod nadje2diajEcy
z tamtej strony inny pojazd. Ustawienie luster znacznie poprawiloby sytuacje i bezpieczedstwo
kierowc6w na tym skrzyzowaniu.

Z powa:aniem
Katarzyna Nowocjn-Kowalczyk
Radna Gminy



lf Burmistrz Miasta i Cminy Piaseczno

ul. Kosciuszki 5
05-500 Piaseczno
www'plaseczno.eu

Piaseczno dnia, 31.01.201 3r.
tT.0003.7.2013.WD

Pani
Katarzyna Nowocin-
Kowalczyk
Radna
Gminy Piaseczno
w mieiscu

W odpowiedzi na Pani interpelacje z dnia 23.01.2O13r. dotyczaca ustawienia luster na
skrzyzowaniu ulic Julianowskiej i Geodet6w uprzejmie informuje , 2e po wizji lokalnej w terenie
i dokladnej analizie widocznosci z ulicy Geodet6w w obu kierunkach ulicy Julianowskiej
zostanie ustawione jedno lustro skierowane prawostronnie (w strong tor6w bocznicy kolejowej)
w terminie do '15 marca 2013r.

-'D4 \, '*t0,,
gta i Grlinv Piaseczno
-<_\!,^\ 

\
in2. Zdzislnw Lis

Sekreiariat Bufmistrza, tel.2270 17 588
e-mail:urzad@piaseczno.eu



Piaseczno 23 stycznia 2013r.

Radna gminy Pjaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Do Burmistrza Gminy Piaseczno
Pana Zdzislawa Lisa

INTERPELACIA
Dot: skrzyiowanie ul. Wilanowska/ul, Geodet6w

Uprzejmie proszQ o pilne zamontowanie iwiatei sygnalizacji drogowej na skrzy2owaniu ul.
Wilanowska/ul. Geodet6w.

Temat byl wielokrotnie podnoszony przez radnych zamieszkujqcych okoliczny teren. Pomimo, 2e ten
ciqE komunikacyjny nalety do jednych z najbardzie.i niebezpiecznych w caiej gminie, z przykroSciq
nalezy stwierdzie, ze Pan Burmistrz, do!6 lekcewa2qco podchodzi do problemu, zbywajqc radnych
obietnicamio przyszvm (czas nieokre6lony) wybudowaniu w tym miejscu ronda. Niestety, do tej pory
nie zostaly nawet wykonane plany tego2 ronda) a wieloletnia prognoza finansowa nie uwzglqdnia tej
inwestycji. Argumenty radnych, 2e w tym miejscu. niemal kaidego dnia dochodzi do niebezpiecznych
sytuacji drogowych z wypadkami wfEcznie,2e tworzE siq korki, 2e w kazdej chwili, na tym wla6nie
skrzyzowaniu mo2e ktoS zginq6, Pan Burmistrz zbywal odpowiedziami, typu:,,prosze nie wyciqga6
ciezkiej artylerii i nie straszy6 mnie czarnymi scenariuszami-" Niestety, ten czarny scenariusz wlaSnie
zaczEl sie sprawdzad. Kilka dni temu, w tym miejscu zostalo potracone dziecko, kt6re uleglo ciqikim
powaznym obra2eniom, zai sprawca wypadku zbiegl. lle jeszcze dzieci musi zostaa rannych, aby Pan
Burmistrz wreszcie dostrzegi problem i podjEi stosowne kroki w celu zapewnienia maksymalnego
bezpieczeistwa w lym miejscu?

Z powa2aniem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy



Piaseczno, 2013.02.07

1T0003.9.2013.E8

Pani Katarzyna in-Kowalczyk
Radna Miejskiej

dot. skrzy2owania ul. Wlanowskiej z ut. Geodet'w

W odpowiedzi na interpelacje zlo2on4 23.01.2013r w sprawie pilnej
potrzeby zamontowania sygnalizacji Swieflnej na skrzyzowaniu ulic: Wilanowskiej
i Geodet6w, wyja6niam, co nastQpuje.

Montaz wnioskowanej sygnalizacji Swie nej wymaga opEcowania projektu
budowlanego oraz zabezpieczenia w budzecie Gminy szacunkowej kwoty 150 tys. zl.
Obecnie trwa przygotowanie material6w do zlecenia opracowania dokumentacji
projektowej sygnalizacji, kt6ra okesli ostateczny zakres prac budowlanych j ich
koszt.

Jednocze6nie informuje, Ze powyzsza sygnalizacja Swjeflna
bedzie rozwi4zaniem tymczasowym do przebudowy podczas zaplanowanej
kompleksowej inwestycji wielobranzowej dla ul. Geodet6w. Obecnie obowrqzul4cy
miejscowy plan zagospodarowania pzeslrzennego uchwalony 24.02.2010 t.
definiuje klase zbiorczych dr6g gminnych: ut. Energetycznej - dwujezdniowej,
czteropasowej o liniach rozgraniczajacych szeroko6ci 25-30m, ul. Geodet6w -
jednojezdniowej, dwupasowej o zmiennych liniach rozgraniczajecych szerokosci
1O-17m orcz ronda na skrzy2owaniu obu wymienionych dr6g. W zalEczeniu
przekazuje plan sytuacyjny ronda w oparciu o projeK realizowany w 2OOgr peez
inwestora CHALLENGE TWENTY, ktory wycofat siq z planowanej inwestycji.
W zwiqzku z powyzszym dopiero budowa skrzyzowania ulic ceodet6w

i Energetycznej zmieni natezenle ruchu na ul. Geodet6w w kierunku ul. Pulawskiej.

Otrzymuj4

adresat,
Sekretarz Gminy W/m
Wydzial INW w/m
ff-a/a

Urzqd Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ut Ko6ciuszki 5 tel. 7bt-76-87 tax756-70iS

Snona I



Piaseczno 23 stycznia 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Do Burmistrza 6miny Piaseczno
Pana zdzislawa Lisa

INTERPEI-ACJA
Dot: rapoft o stanie realizacii zadai oiwiatowych w gminie w roku szkolnym 2O77ll2OL2r cd.

W zwiazku z odmowa udzielenia odpowiedzi przez Pana Burmistrza na moje interpelacje z dnia 3
Srudnia 2012r. oraz 20 grudnia 2012r. dotyczqcymi informacjio stanie realizacj i  zadai oswiatowych
w Sminie w roku szkolnym 2Oa11/2O12r. ponownie uprzeimie prosze o udzielenie merytorvcznei
odpowiedzi na postawione w interoelacii pvtania. Podstawa prawna do takiego wniosku zostala
podana Panu Burmistrzowi w interpelacji z dnja 2A1,22OI2|. Jest niq Uchwala Nr L2O2/XLV2O09
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.11.2009 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Piaseczno. Po
raz kole.iny przypomne Panu Burmistrzowi, ie Radny, jako przedstawiciel samorzadowy lokalnej
wladzy, zgodnie z obowiqzujqcym statutem gminy Piaseczno, ma prawo iada6 i oczekiwai od
urzqdnik6w rzetelnej i merytorycznych informacji oraz wyja(niei dotyczacych spraw tej gminy, zai
urzQdnicy sE w obowiAzku do przekazanja mu tej informacji.

W interpelacj; z dnia 3.12.2072t. poruszylam kilkanascie kwestii dotyczEcych informacji o stanie
realizacji zadai oiwiatowych w gminie w roku szkolnym 2]lll/20I2r., kt6re zawarlam w 13
punktach iprosilam o udzielenie na nie wyjasniei. NadmieniQ, ze e.A-Lg!lI!l!qZ_!19__Et-LpIO.!!g
odm6wia Radnemu tvchie wviainie6. Proszq, zatem, nie zbywad mnie kolejnq formulkq, ie
rustowodawcd pozastowil samorzqdom swobodq wybotu postoci, forn)otu i objqtolci, a tokZe
zokresu informdcji olwidtowych", poniewai jako Radna r6wnie2 posiadam te wiedzq, za5 interpelacja
nie dotyczyla ,,wybotu postoci, fotmdtu i objetoict". Je6li bowiem zostata wybrana konkretna ,,posfoa
i formot" tegoz raportu, to, zar6wno Radny, .iak i ka2dy mieszkaniec tej gminy, ma prawo miei do
niego konkretne pytania. Dlatego, po mz kolejny. uprzejmie prosze o odpowiedt na zadane pytania
oraz wyjaSnienie poruszonych przeze mnie kwestii. Proszq, aby Pan Burmistrz uszanowal rangQ
sprawowanego przez siebie urzQdu, uszanowal czas sw6j i Radnego, nie bawil siQ z Radnym w
ciuciubabkQ papierologicznq, nie zbywai Radnego oklepanymi formulkami, tylko udzielii rzetelnej,
merytorycznej odpowiedzi.

DIa przypomnienia, poniiej, po raz kolejny przypomng poruszane przeze mnie kwestie, na kt6re,
punkt po punkcie, oczekuje kompetentnej odpowiedzi.

1. Wykres 1a. wyniki z€ sprawdzianu umiejetnoSci w klasach Vl szk6l podstawowych w roku
szkolnym 20U/2012, str. 18
Bardzo prosze o czytelno(d wykresu ora2 podanie peinych nazw szk6t

2. labela nr 12.zajecia pozalekcyine, str. 27-29
a) Prosze o rozbicie wykazu zajQd pozalekcyjnych na szkole podstawowa oraz

gimnazjum. Czy i w jaki spos6b dane zamieszczone w poszczeS6lnych rubrykach tej
tabeli zostaly zweryfikowane? W jaki spos6b ustalana jest iloi6 zajqi pozalekcyjnych
realizowanych w poszczeg6lnych szkolach, - czy w oparciu o liczbQ oddzial6w, czy w
oparciu o liczbe uczni6w, czy te zostaly zastosowane inne kryteria?

b) W raporcie brakuje informacji dotyczqcej iloici dzieci korzystajqcych z zajQe
logopedycznych. ProszE o takE informacje.



Analiza raportu nie zawiera r6wniez informacji dotyczqcej wypoczynku w okresie ferii
zimowych i letnich w szkolach oraz iloici dzieci korzystajEcych z tej formy. Prosze o
takq informacjQ.
Brak informacji dotyczqcych koszt6w zaje6 pozalekcyjnych oplacanych z budietu
gminy jak r6wnie2 por6wnania do lat poprzednich. ProszQ o takE informacjq.

3. Poziom nauczania str. 17.
Przedstawione w tym rozdziale tabele sq doie sbbo czytelne. Trudno ocenia, czy miernikiem
byly procenty czy skala punktowa. Brakuje r6wnie2 odniesienia do lat poprzednich. ProszQ o
taka wvia6nienie.

c)

d )

4. Tabela 13a. Osiqgniecia uczni6w w sporcie, str.29 - 38
a) W w,elu tabelach brakuje nazwy organizatora i zasiQgu bqd2 tez jednej z tych pozycji.

Proszq o uzupelnienie.
b) Ponadto, do36 czQsto, jako or8anizator danej imprezy, wymieniany jest SKS, czyli

Szkolny Zwiqzek Sportowy, gminny lub powiatowy. Proszq o informacje, jaki tw6r
kryje sie pod tE nazwq? Pod kogo SKS podlega? Kto nim zarzadza? Kto finansuje ten
zwiqzek? Kto go ewentualnie rozl icza i kontroluje jego dzialania? Gdzie mozna
znalei6 informacje na tematjego dzialalno(ci i rozliczed finansowych?

c) Opis organizatora dla tej samej konkurencji jest w r62nych miejscach r62ny. W
zaleinoici od szkoly, te same zawody sportowe zostaly wykazane pod r6ine nazwq
organizowane przez r62ne podmioty. Inaczej, - r62ne szkoly inaczej nazywajq te same
imprezy sportowe iwskazuja innego organizatora, bEdi tez nie wskazujq go wcale,
ograniczajEc siq do zapisu, np.,,zawody gminne", , ,el iminacje grupowe", bEdz po
prostu ,,powiad/. Czy istnieje moiliwoja ujednolicenia nazwy zawod6w iwskazanie
konkretnego, jednego organlzatora (lub wiQcej, jesli taka jest rzeczylvistosi)?
Pozwolilobyto na wiQkszq przejrzystoii przedstawionych zapis6w.

d) W raporcie brakuje istotnych informacji dotyczqcych dodatkowej nauki plywania
uczni6w klas drugich szk6l podstawowych prowadzonych w ramach zajqd W-F. llu
uczni6w korzystalo z tej formy zajqi ijakie byly koszty z tego tytulu.

Na stronie 23 nad wykresem nr 3. mo2na przeczyla1 ,,WskaZnik Edukdcyjnej Wottoici
Dodonej w Gimnozjach w Gminie Lesznowold Wzedstowio wykres nr 3." W naturalny spos6b
nasuwa siQ pytanie, jakiej gminy ijakich danych dotyczy pEedstawiony raport? Proszq o takie
wyjaSnienie.

Na str. 12, zapisano: ,,Wszystkie pzedszkold i szkoty uzyskoly mo.liwoiC tpzy'IgllgL
lnternetu (...) Wyposoienie noszych szk6lwzbogocone jest o tgEitC,!4bLi99!!E!E4yy!g bez
ktSrych dziStrudno sobie wyobrazit prowadzenie nowaczesnego procesu dydoktycznego."
Uprzejmie prosze o wyjainienie i by6 moze uiciilenie ww. kwestii. Niestety, nie wszystkie
szkoly w naszej gminie maje dostQp do internetu, - chyba, 2e autor raportu miat na my(li li
tylko sekretariaty szkolne. Srak dostqpu do Internetu, uniemozliwia m.in. prowadzenie zajqa
komputerowych na odpowiednim poziomie czy tez prowadzenie, tak oczekiwanego przez
rodzic6w, dziennika elektronicznego. Blokuje to r6wniez nowoczesnQ formQ komunikacji  na
linii wychowawca klasy-rodzic. Niestety, znaczna czQii nauczycieli nie chce korzystaa ze
swojej prywatnej skrzynki mailowej, do czego maja prawo. W piaseczyiskich szkolach brakuje
r6wniei tablic interaktywnych, bez kt6rych, - jak napisano, ,,dzii trudno sobie wyobrazii
prowadzenie nowoczesnego procesu dydaktycznego". Proszq o wskazanie, w kt6rych
szkolach funkcjonuje takie tabl ice, z jakich Srodk6w zostaly zakupione i w jakich i loSciach?

6.

5 .



7. Rozdzial Vll. Finansowanie zadai oSwiatowych, str. 49.
a) W rozdziale brakuje istotnej informacji dotyczqcej tendencji, np. wzrostu lub spadku

tych2e wydatk6w w stosunku do lat ubieglych. Trudno r6wnieZ znaleii informacje na
temat ewentualnych wydatk6w majEtkowych, w tym r6wnie2 tendencji (spadeb
wzrost, podobny poziom), zwiqzanych, np. z nowymi obiektami olwiatowymi badi
Sportowymi obiektamiszkolnymi, czy tez modernizacja. Prosze o taka informacje.

b) Wykres nr 4. Finansowanie zadai ojwiatowych na stronie 50, dotyczEcy wydatk6w
o6wiatowych nie zawiera por6wnania do lat poprzednich, np. 2-3 lata wstecz, kt6re
dalyby pelny obraz aktualnych tendencji finansowych, co z kolei ulatwiioby
podejmowanie odpowiedzialnych decyzji dotyczEcych polityki oSwiatowej Bminy.
ProszQ o takE informacjq.

c) Zasadniczym czynnikiem majqcym wplyw na wysokoji wydatk6w na ojwiatq sE
koszty zwiqzane z wynagrodzeniami i pochodnymi pracownik6w zatrudnionych w
tych jednostkach, a w szczeB6lnoici nauczycieli. W raporcie brakuje istotnej
informacji na ten temat, wskazujqcy w spos6b jasny i przejrzystt zar6wno kwotowo
jak i procentowo, Wynagrodzenia osobowe nauczycieli, Wynagrodzenia osobowe
pracownik6w niebedacych nauczycielami, Pozostale wynagrodzenia ipochodne od
wynagrodzef. P.oszq o taka informacjq.

8. Tabela nr4, Unqdzenia rekreacyjno-sportowe, str. 11
W raporcie brakuje istotnej informacji dotyczEcej lBlzlglbilylpglleuqi Gminy Piaseczno.
Chodzi o informacje dotyczqce, m.in. iloSci hal sportowych, sal do zajqa sportowych tudziei
sal dostosowano do zajQi ruchowych, boisk sportowych r6inego typu, itp. Brakuje r6wniez
odniesienia do lat ubiegtych (2-3 lata wstecz). Proszq o takq informacjq.

9, Inne formy wspierajece uczni6w, wyrdwnujEce szanse edukacyjne.
Raport nie zawiera kompleksowej informacji dotyczEcych tych2e form. Chodzi, m.in. o
lw;etl ice szkole, pomoc materialnq udzielanq uczniom, w tym np. dofinansowanie obiad6w,
stypendia i zasilki szkolne, czy tez stypendia i nagrody. lstnieje tylko jedna informacja
dotyczqca dofinansowania zakupu podrecznik6w w ramach programu ,,Wyprawka szkolna".
Brakuje jednak por6wnania do lat ubieglych. Proszq o takq informac.iQ.

10. Uczniowie z orzeczeniami o specjalnych potrzebach edukacyjnych.
Aby raport byl petny, powinien zawiera6 informacje dotyczqce ilosci uczni6w posiadajqcych
orzeczenia lekarskie o potrzebje zorganizowania indywidualnego nauczania lub zajqf
specjalistycznych, a takie trybie udzielenia odpowiedniej pomocy psychologiczno-
pedagogicznej. Jakie formy nauczanla organlzowano, oraz llu ucznidw zostalo skierowanych
do klas integracyjnych i specjalnych oraz do oirodk6w wychowawczych i
socjoterapeutycznych? Proszq o take informacjq.

11. Kadta pedagogiczna
Zastanawiajacy jest r6wniei brak w raporcie istotnych informacji dotyczqcych kadry
pedagogicznej w naszej gminie. Trudno doszukad siq danych m6wiacych o ilo6ci etatdw kadry
pedagogicznej czy tez liczb;e etat6w nauczycieli wspierajAcych pracq nauczycieli
(bibl iotekarze, pedagodzt logopedzi, psycholodzy, doradcy zawodowi i inni). Nie wiadomo
takie, czy liczba ta rosnie czy maleje w stosunku do lat ubieglych, a jelli sq jakiekolwiek
zmian, to, z czego one wynikajq. ProszQ o takq informacjQ.

Analiza pomija r6wniei tzw. Urlopy dla poratowania zdrowia i inne dlugotrwale nieobecnoici
nauczycieli. Czy w naszej gminie sE nauczyciele korzystajacy z tej formy, a ieslitak to ilu ich
jest i .iakiei tego tytulu sq ponoszone wydatki, - mniejsze czy wiqksze w stosunku do lat
ubieglych? Proszq o taka informacjQ.



12. Bfak informacji dotyczacych ir6dta finansowania konkurs6w szkolnych.
Pfoszq o taka informacje.

13. Analogicznie do ww. punkt6w, brak sz€zeg6lowych informacji dotycrEcych prz€dszkolL
ProszQ o takq informacjQ.

Po raz kolejny uprzejmie proszQ o rzetelne ustosunkowanie sie do wszystkich powyiszych uwag oraz
merytoryczna i konstruktywna odpowiedZ.

Z powaZaniem
Katalzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy
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Piaseczno, dnia 5 lutego 2013 r.

Szanowna Pani

Katarzyna Nowocin- Kowalczyk

Radna Rady Miejskiej

w Piasecznie

W odpowiedzi na kolejn4 interpelacjg z dnia 23 stycznia 2013 r. data wpl]'wn do
UrzQdu 29.01.2013 r. w spnwie raportu o stanie tealrzacjl, zadai odwiatowych w gminie
w roku szkolnym 201712072 uprzejmie przypominam, iz informacja o stanie realizacji zadarl
oswiato\rych za rok szkolny 2011/2012 zoslmla sporzqdzona zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy
z dnia 7 \arzeSnia 1991 r. o systemie oSwiaty (Dz. U. z 2004 t. Nr 256 poz. 2572 ze zm.).

Natomiast wyja6nienia, o kt6re Pani po raz kolejny plosi sta.nowi4 infonnacjQ
publicznq prz€twozon+ Zgodni€ bowiem z $ 39 ust. 4 uchwaly Nr 223/XIV2003 Rady
Miejskiej w Piasecznie z dnia 3 lipca 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Piaseczno
poza obowilzkami i uprau,nieniami okreilonymi w ustawie radny ma prawo ,,uzyskai
niezwtrocznie informacjg i dostEp do dokument6w od pracownika urzqdu w ramach jego
kompetencji na usbie lub pisemnie zlo2ony wniosek". Natomiast zgodnie z utrwalonym
'w orzecznictwie s4dowyl pogl4dem. je2eli udzielenie informacji powiazane jest
z koniecznogci4 przeprowadzenia odpowiednich analiz, zestawief, obliczen, w1ci4gow,
zestawief statystycznych pol4czonych z zaangrtowanlem w ich pozyskanie oke6lonych
Srodk6w osoborych i finansowych, to takie inlormacje nalezy zakwalifikowai, iako
informacje pzetlvorzone (qtok WSA z dnia 22 lipca 2010 r. ll SA,/Wa 438/10
opublikowany w LEX ff 694465). Wskaza6 ponadto nalezy, i2 nawet radny wystQpujqc
o informacjQ publiczne przetwozonto moze jej skutecznie wymaga6 w6wczas, gdy jest to
szczeg6lnie istotne dla interesu publicznego (wyrok NSA z dnia 16 czerwca 2009 r. I OSK
57109 opublikouanl u LEX nr 561200).

W zwizFku z po\\yzs:zym pruszg o wykaztmie szozeg6lnej istotlosr.:i dla intcresu
publicznego zqdanej informacj i, kt6ra j est informacj 4 publiczn4 przetwotzorr1

Na odpowiedZ oczekujQ w ciegu 7 dni od daty otr4mania niniejszego pisma.

Z powazaniem

OtzlmujA:
1. Adresat
2. Wydzial Kadr i Administacji
3. Na

llv s T
niny Piainv Pi6eczno

it12. Zdsisltrw Lis



Piaseczno 23 stycznia 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowa lczyk

Do Burmistrza Gminy Piaseczno
Pana Zdzislawa Lisa

INTERPELACJA
Dot:6latki w szkole

w dniu 22.01.2013r. odbylo siq spotkanie dyrektor6w szk6l i przedszkoli z wladzami tminy oraz
Dyrektor ZEASu, Pania Edyta Woiniak. Dyrektorzy plac6wek zostali poinformowani o planach
wprowadzenia zakazu przyjmowania dzieci 6-caoletnich do zerdwek w gminnych przedszkolach.
Zgodnie z tymi planami, od wrzeinia br., wszystkie szelciolatki w gminie Piaseczno bqdq musialy
obowiqzkowo zostai zapisane szkoty, bqdz to do oddzial6w zerowych tudzie: do klas pierwszych.
DziQkitakiemu zabiegowi, majE bya stworzone dodatkowe miejsca w przedszkolach publicznych.

Powyzszy zabieg, proponowany przez wladze gminy oraz dyrektora ZEASu stoi w sprzecznoici z
rozporzqdzeniem m;nistra oSwiaty o przedszkolach, w kt6rym to widniele zapis o obowiazkowym, iw
pierwszej kolejnoici przyjmowaniu 5 i6-latk6w do przedszkoli. Szeiciolatek, kt6ry nie rozpocznie
nauki w klasie I w latach szkolnych 2012/2013 i 207312014, ma prawo do kontvnuowania
wvchowania przedszkolneqo w przedszkolu. oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej lub w
innej formie wychowania przedszkolnego (zespole lub punkcie przedszkolnym). Nalezy przypomniec,
ze zgodnie z wytycznymi MEN, do wrzesnia 2014 roku uczeszczanie szesciolatka do klasv pierwszei
iest ieqo prawem, a nie obowiazkiem. To rodzice decvduia czv korzvstniei dla dziecka bedzie
uczeszczat do szkolv czv do przedszkola.

W zwiqzku z przedstawieniem plan6w wladz gminy przy wsp6lpracy z ZEASem, uprzejmie proszq o
wyjainienie czy zamierzeniem Pana Burmistrza jest wprowadzenie niezgodnych z prawem dziala6?
Czy intencjq przekazania ww. plan6w jest wymuszenie na dyrektorach gminnych plac6wek
oiwiatowych poprzez polecenie siurbowe, nieprzyjmowania 6-latk6w do publicznych przedszkoli oraz
do likwidacji w tychze przedszkolach oddzialdw zer6wkowych? Proszq o rozwianie zwiAzanych z tym
wqtpliwoici, zar6wno moich, jak iwielu mieszkaic6w.

Z powaianiem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy
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Piaseczno, dnia 5 lutego 2013 r.

SzarnolYna Pani

Katarzyna Nowocin- Korvalczyk

Radna Rady Miejskiej

w Piasecznie

W odpowiedzi na interyelacjQ z dnta 23 stycnla 2013 r. data wplywu do Urzgdu
30.01.2013 r. w sprawie 6latk6w w szkole, uprzejmie wyjasniam, 2e na spotkaniu nie
zakazaro ptz;yjmowania dzieci 6-cioletniah do zer6wek w gminnych przedszkolach.

Spotkanie odbywalo siQ w ZEAS i uczestniczyli w nim dyrektozy szk61
podstawowych oraz d1'rektor Zespolu Ekonomiczno-Adminishacyjnego Szk6l. 54 to
spotkania cykliczne organizowane dla plac6wek o6wiatowych w celu zapewrrienia
prawidlowej rcalizaa:i zadah ogwiatowych. Na spotkaniu w dniu 22.01.2013 r. dl,rektorzy
szk6l zostali poproszeni o dokonanie analizy w oparciu o ewidencjg dzieci 5 i 6letnich
zamieszkalych w obwodach szk6l w celu zapewnienia miejsc w szkole dla wszystkich dzieci,
kt6re obejmie obowizpek szkolny w roku szkolnym 20l,4/2015. ProSba wynikala z troski
o plym4 realizacja obowiqzku przyjqcia uczni6w w zwi4Tku z wej(ciem w Zycie refomy
oswiatowej, a takze zglasza[ie mo2liwych problem6w wynikaj4cych z przyjQcia tak d$zej
liczby uczni6w np. przygotowanie siQ do utwozenia wiQkszej liczby oddzial6w.

InformujQ, ze wszelkie podejmowan€ dzialania maje wplyn4i na pop€l{Q jakosci
edukacii w Gminie Piaseczno.

Z powazaniem

ina. Zdzislew !.it

"\

Otrzymuj4:
1. Adrcsat
2. Wydzial Kadr i Administracji
3. Na



Piaseczno 23 stycznia 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin,Kowalczyk

Do Burmistrza Gminy Piaseczno
Pana Zdzislawa Lisa

INTERPEI.ACJA
Dot: tary4/ PCU

W zwiEzku z licznymi wnioskami mieszkaic6w osiedla,,Jedno66" skariEcymi siq na wysokie koszty
ponoszone z tytulu ogrzewania, uprzejmie proszQ o doglebne przeanalizowanie obecnie
obowiqzujEcej taryfy oraz podjQcie stosownych dzialai w cetu jej obnizenia. Dziatanie jest o tyle
zasadne, ie od l stycznia, ceny gazu w PGNIG zmniejszyly sjq o 10%. Zgodnie z zapewnieniami
Ministra Gospodarki, obn:iki te powinni odczue bezpoirednio docelowi odbiorcy, czyli mieszkafcy.
Dla przypomnienia, obecnie obowiEzujEca stawka wynosi 54,67 zl za 1GJ brutto, za3 np. Warszawa
40,27 2t brutto za J.GI.

Btqdne jest tlumaczenie Pana Burmistrza przedstawione publicznie na sesji, 2e to nie pCU ustala
stawkitylko URE. Jest dokiadnie odwrotnie. To PCU, w porozumieniu z panem Burmistrzem ustala i
proponuje stawki, zas URE, tylko je zatwierdza, bqdi nie. Doprawdy, trudno jest zrozumiea
argumentacje Pana Burmistrza, szczeg6lnie w kontekicie faktu,2e PCU jest w 100% sp6lk4 gminnE,
zaS Pan Burmistrz, z ramienia gminysprawuje nad niq bezpoiredninad26r.

Z powaianiem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Raclna Gminy
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Piaseczno, 19.02.2013 r.
ADK.0003.,a . 2013

Sz. P. Katarzyna Nowocir-Kowalczyk

Radna Rady Miejskiej rv Piasecznie

Odpowiadaj4c na Pani interpelacjg z dma 23 stycnia 2Ol3 t. d,otycz4c4 taryly ciepla dla
Piaseczna uprzejnie informuj g:
Przedsigbiorstwa energetyczne prowadz4ce dzialalnoS6 koncesjonowan4 (dotyczy pCU
Piaseczno Sp. z o.o.) maj4 obowiqzek prawny spoz4dzenia taryty dla ciepla zgodnie
z obowi4zuj4cym rozporzEdzeniem w tym zakesie. Prezes Urzqdu Regulacji Energetyki
(dalej: URE) zgodnie z posiadanymi kompetencjami spmwdza czy przedlolona tatyfa zostala
opracowana zgodtie z Rozporz4dzeniem Ministra Cospodarki, a VzyQte pnez
przedsigbiotstwo wskaZniki wzrostu (obnizki) cen sa adekwatne do zaloze-t't
makroekonomicznych oraz czy znajduj4 odzwierciedlenie w kosztach uzasadnionych
prowadzenia dzialalno(ci koncesjonowanej.
Jednoznacznie stwierdzam, iz obecnie obowiqzujqca Taryfa dla ciepla nr 8 zostala przez pCU
rzetelnie wyliczona i ptzedlozona do z twierdzenia przez URE- Taryfa zostala zatwierdzona
1l wzesnia 2012 roku i po ukazaniu sig w Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa

.Mazowieckiego wprowadzona w zycie dla odbiorc6w od 16 paz dzietntka2ll2 r.
W zal4czetlu pzedstawiam Pani wyci4g z Taryfu dia ciepla obowi4zuj4cej dia Warszawy
/zal4cznlk nr 1/. ProszQ por6\anai te ceny z cenztmi dla Piaseczna, ale porownania proszg
dokonai w obrgbie Zr6del opalanych tym samym paliwem (czyli gazem ziemnym).
Cena ciepla w Piasecznie jest ponizej Sredniej kajowej - dotyczy kotlowni opalanych gazem
(w zal4czeniu ceny lcJ w roku 2011 w opracowaniu URE lzal4cznik nr 2/ - na dzj,i brak
danych za rok 2012).
Zgadzam siQ z Pa\i4, rz cena ciepla dla WaJszawy ze a6del opalanych mial€m wgglowlan
(obecnie najtarisze paliwo) jest najnizsz4 cen4 w Polsce. Czym to jest spowodoware?
Na pewno:
- skal4 rynku ciepla - najwigkszy rynek ciepla w Polsce, ale tez w Europie,
- Zr6dla ciepla dla Warszawy - najczg6ciej elektrocieplownie (produkujq energig elektryczn4,
cieplo jest produktem ubocznym, odpadem); cieplo dla Warszawy pochodzi
z elektrocieplo\&ni Siekierki, Zeran, Kawqcztn oftzZakl^dtTermicznej Utylizacji Odpad6w.
Na Pani sugestie, abym wplln4l na stawki PCU, \ryjasniam, Ze obni2enie ceny 1 GJ o 10 zl
kosaowaloby Sp6lk9 I mln zl (Srednioroczna sprzedaz ciepla w PCU wynosi 100 tys. cJ).
Dzisiaj PCU, aby wlprodukowa6 | GJ ciepla zfirywa27m3 gazu. Przy Sredniej, rocznej cenie
gaz u dla PCU 1 ,6 zl za lm1 ,atwo wyliczyi, iZ samo paliwo w 1 GJ kosztuje Sp 6lk9 43 ,20 zl
(netto). Niestety drozej4ce noSniki energetyczne (gaz, pr4d) maj4 duzy wplyw na
ksztahowanie sig cen ciepla.
Pani stwierdzenie, 2e to Burmistz w porozumieniu z zatz4dem PCU ustala taryfg na cieplo
jest b]edne, sugeruj4ce nieformalne dzialanie. Informujg, Ze na wniosek sp6lki prezes URE
wszcz),na post9powanie administracyjne w sprawie zatlvierdzenia taryfy analizuj4c istotne
okolicznosci maj4ce \rplyw na wysokosi stawki oplat. Ponadto na zlecenie bumistrza taryfa
j€st opiniowara przez audylora wewnptrznego, kt6ry nie dopatzyl siQ zadnych uchybief
w procesie zatr,vierdz artra taryfy -

!:u a)i, lj:|,
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Miasta i Gminy Piaseczno

u!. Ko€ciuszki 5, o5-5oo Piaseczno, tel: {022) 7ol 7s oo, 756 70 49

Zgadzart sig z Pati4, iz gaz w Polsce stanial o l0% dla odbiorc6w indywidualnych
Nitomiast dla firm i wigkszych odbiorc6w gazu trwa weryfikacja i zatwierdzanie taryf
gazowych. Na dziell dzisiejszy dostawca gazu dla PCU (firma EGESA Grupa Energetyczna
S.A.) nie ma zatwierdzonej nowej taryry gazowej, st4d PCU obowi4zuje dotychczasowa cena
gaztJ,

Frezes PCU zapewnil mrrie, iz Sp6lka PCU z chwil4 otrzymada nowej taryfy gazowej
przystq)i do wyliczeir i opracowania nowej tzuyfy dla cicpla ObecDie trudno powiedzie6, jatri

zrniwra cen gazt ptzeniesie sig na ceng ciepla (w zal4czenu artykul z gazety Rzeczpospolita -

/za\acznikr:lr 3h.
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Wyci4g z Taryfy dla ciepla

Ceny i stawki oplat (bez VAT)
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)dnich cen sprzedaUy ciepla wltworzonegi) w jedn
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Cieplownicy nie chc4obniza6 cen. lvlow i4 mczej o podwf*ach (we--. h1lp://www.ekoDonria24.pl/ary-kLrl

e Bttc&hr( L/

Elektroenergelyka

Cieplownicy nie chcq obni2a6 cen. M6wiq raczej o podwy
io 09-0i-2013. ostatnia aktuali iacia 09-01-20'13 04i52

Marek Woszczyk, prezes ljrzedu Regulacj: Energetyki
zrodlo: Fotorzepa
autor: Robert Gardzidski

Regulator \zy\,va sp6lki cieplo\,vnicze 2uiy.ajace gaz, by obni2yly ceny na ten rok
jednak nie wsmak korekta taryf na ciepfo

Jak dowiedziala siQ "R2", 
pisma z Uzedu Regulacji Energetykitrafily juz rn in do Dalki;L

Energetyki Koiobzeg c4 Eco lMalbork. Mafek Woszczyk, pfezes URE, potwie.dza, 2e pi
rozeslane do okolo 150 fl.m ciepiowniczych, z blisko 600 dzialajacych w kraju.

- Taryfa gazowa PGNiG zostata w 2012 r. obnizona, wrec dlaczego nre miaiyby spasd 16
ciepla sysien-owego pfodukowanego z tego slrrowca. Kiedy w ostatnlch latach ceny ga2
rosty, sp6ki cieplownicze wystepowaiy o podwyzki swoich laryf, wiec tym |azem syludcj
byc sy'netrycda . wy asria szef URF

Nacrshr nd f lzsze cery sa absLrclem - uwa& Jacek S./yrl lczak. prezes lzby CosoodaJ,
Crepownicwo Po skre.

Wyjasnia,2e speKakularne l1-pfoc. obnijkjcen gazu, o kt6rych glosno w mediach doty
doslaw do domkow jednofodlnnych oraz malych kotiowni. Taryfy na gaz, klory zrzywalq
gazowe zaopatruj4ce w ciepio wiQksze budynki lub ich zespot/, obnizono o 2 proc. - BioI
uwage, iZ dla iego typ! obiektow kosay gazu stanowi4 okolo 80 proc.calosci, obnizka tai
mog€by spowodowac kore^le cenv crepta w gran'cdcn 'naksyrnalniF do 1 6 o,oc - w"yje
lllry

Woszczfkzaslzega,2e nie wzywa do korekty taryffirm creplownjczych, ktore spalaja-w(
lego surowca nie sq taryfowane i chod na Swiatowych rynkach czarne zloto tanleje. lo je
producenci slaraja sie utzyrnai slawki bez zmian. Prezes IGCP wskazuje, ze jednymz a
za wzoslem cen ciepla jesl koniecaosi kupowania ptzezbGnzQ cotaz wie-cej praw do e
Dodatkowo muszE uwzglgdnii w cenach spkedazy nowy obowiEzek, c2yli koniecznosc z
bialych certyfikat6w polwierdzajacych dziaiania zwiSkszajace ich efekywnosc.

W 20l 2 r. ceny ciegd s ec owego oyl w Polsce sredn o o ok 5 proc r/yzsze n / roK wc
Rzec4osoolira

ouls4!I]! 0!!!c"!!!?c!9
2atln1 czesa jak t c6baa ut "E6tr za@f,ych w dzenniku hie hoze byt poIi.lana i tuzpaEzechnienla |tb .lalel rczpa$zecl
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Piaseczno, dnia 23.01.2013 t.

Pan
Zdzislaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy
Piaseczno

Wnioski i interpelacie

Panie Burmistrzu

1. Prosze o informacje, wystarczy jeden raz na kwartal w jakiej liczbie i
gdzie oraz od kiedy (tj. w kwartale) ustawiono kosze na terenie Gminy,
przy przystankach autobusowych.

2. Bardzo du2e opady Sniegu spowodowaly brak mo2liwo6ci
przemieszczania sie pieszych poboczami wzdtuz gl6wnych ciqg6w
komunikacyjnych , szczeg6lnie poza terenami miasta. Proszg o
wplyniqcie na odpowiednie sluzby gminne io wystarienie do sluZb
powiatowych, wojewodzkich i krajowych (w zaleznosci od klasy drogi)
aby usunely Snieg zalegajqcy na poboczach.
Brak usunigcia Sniegu z poboczy powoduje zagro2enie dla zdrowia i
zycia pieszych, kt6zy zmuszeni s4 do przemieszczania sig
poboczami dr6g .

3. Prosze o zabezpieczenie 5rodk6w na dofinansowanie zakupu
ciezkiego wozu dla OSP Piaseczno w kwocie 500 000 zl.

Z powazaniem

Radny Rady Miejskiej Marek Marciniuk

/{rlcrU'tLt/l,t
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Piaseczno, 08.02.2013r.

urP.7021.33.2013.EM.

Pan Marek Marciniuk
Radny Gminy Piasecmo

W odpowiedzi na Pana interpelacjg z dnia 23.01.2013r pkt.1
uprzejmie informujg, ze Wydziaiu Utrzymania Teren6w Publicmych raz
na kwartal bgdzic pvekazywal Panu informacjg o ilo6ci zarnontowanych koszy
na imieci na terenie miasta i gminy Piaseczno.

Z powaiariem

Otrzymujzu
l.Adresat.
2.P r zew o dniczryy Rady Miej skiej

w Piasecznie Pan Andrzej Swat
3.ADK
4.UTP ala.



UMAD MrAslA i 61!lNY rnstcN0
05-500 Piase€zno, ul. Kosciuszki 5

vr'oj. mazowieckie
Piaseczno I 3.02.2013 r.

sM.s521.68.2013RK

Marek Marciniuk

Radny Rady Miejskiej w Piasecznie

Dot.: Wlfosku z dnia 23.01.2013 r. w spEwie odinie2ania

W odpowiedzi na wniosek informujQ, ze stlaidcy kontrolowali nieruchomosci
polozone poza tercIrelD ruiasta pod k4terr fuicgu zalegaj4ccgo na olrodnilach. WlaSciciele
nieruchomo$ci polo2onych bezpoirednio przy chodniku zostali poinfonnowani o obowi4zku
odsniezenia, natomiast wiascicielom, kt6rych nie zastano, pozostawiono w skzyntach
pocztolrych infomacjq o koniecznoSci uprz4tniQcia lerenu.

Jednocze$nie poinformowaro zatz4dzajqcych drogq o obowi4Tku odSnie2elia zar6wno
drogi, jak i chodnika, zgodnie z ustawq z dnia 13 wzeinia 1996 r. o utrz)'maniu czystosci i
porz4dku w gminach.

Zapewnian, 2e Sltraz Miejska dolozy wszelkich starair, aby mieszkaicy oraz zarz4dcy
dr6g wywi4zywali siQjak najszybcrej ze swoich obolvi4zi6w, by rmikn4o podobnych sytuacji
w pzyszlosci.
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Piaseczno, dnia 01.02.2012r.

Pan Marek Marcinuk
Radny Rady Miejskiej
w Piasecztlie

W odpowiedzi na pana interyelaajg dot. zabezpieczenia drodk6w na
dofinansowanie zakupu cigzkiego samochodu dlu OSp piu""".oo, i"ior*.rjq,l2 * _,"oa""marcu br. , po zbilansowaniu bud2eru gminy na rok 2013 bgdrie.v roroanvwati
zaplanowanie Srodkdw finansowych na zakup samochodu pozarniczego dla Ochouriczej
Sha2y Po2arnej w Piasecznie,

I riD\\r' r .,ri-r,., z
q4r.rst.r rpdqiny Picstczn, )
t-._2.- q../\ .1
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Piaseczno, dnia 04.02.2013

rNw.?or I I 2oJ Ao 9.6.

Pani Dorota Wysocka-Jof ska
Radna Rady Miejskiej

w/m

Dotyczy: itrterpelacji w sprawie ofwietlenia ulicy Ceramicznej w Golkowie'

W odpowiedzi na Paii interpelacja z dnia 23 01.2013. w sprawie budouy o(wialenia

ulicy Ceramicznej w Gotkowie informujg, ,!e plany inwestycyjne na poszczeg6lne lata sq

twovone miQdzy innymi na podstawie wniosk6w mieszkairc6w i Radnych Rady Miejskiej'

Na podstawie wniosk6w jost przygotot ywany projeti budzetu, kt6ry jest przedktradany do

zatvier dzenta przez ?ade Miejska

W konsekwencji, Rada Miejska po przeanalizowaniu celowo6ci realizacji

poszezegllnych zadai zafirierd7j,tahodtet, w krbrym przyzna.oa zostaly frodki finansowc

migdzy innymi na budowg o6wietlenia ulicy Ceramicznel ---

Je<lnocze6nie informujQ, ip budowa oswietleni a:uhc nalely do zadai wlasnych Gminy i

wybudowane oswietlenie jest elementem infrastruktury drcgowej, zwiekszaj{ce

bezpieozeistwo ruchu drcgowego dla wszystkich u4'tkownik6w tej drogi

Ponadlo informuje, ze s projekuch bud2etu na poszczegolne lata s(aram siQ

umieszcza' zaAaria zterenu calej gminy, w tym r6wniez z terQnu J6zefoslawiu

I  E Erq iv l [=TRz
lvliasta i Gtnihjr Piaseczna
L-Z--\A,,.,^

Otrzymtje.
l. Adresat

(I' ADK-1 
Biuo Rady Mejskiej

4. INW - AO
5. D{vr'-a/a

z powazaniem

itt2. Zdzisiau"' tris



UrzEd Miasta i Gminy Piaseczno

ul. Kosciuszki 5,05-500 Piaseczno, tel: (022) 701 75 00, fax: (022) 756 70 49

Sz. P. Dorota Wysocka - Joriska

Radna Rady Miejskiej rv Piasecznie

Odpowiadaj4c na Pani interyelacjg z dnia 23 stycznia 2013 r. upzejmi€ infolnujq:

- Odbiorcy ciepla rozliczani s4 wg aktualnie obowiqzujqcej taryfy ciepla zatwierdzanej
ket2dorazowo przez- Urzqd Regulacji Energetyki.

- Ilo6ci ciepla zv|ywaiego ptzez poszczsg6lte budynli mierzone s4 przez iiczniki
ciepla zlokalizowane w wqz-lach cieplnych w tych budynkach.

- Liczniki mletz4lqcznq ilodi ciepla zlrltiego pLzez bLrdynek tj. pokzeby centalnego
ogrzelvania, podgrzew cieplej wody oraz cieplo na potrzeby technologii

Rozliczenla zuzt.lego ciepla na poszczeg6lne lokale dokonuje wlasciciel (zarz4dca) obiektu
(np. Sp6ldzielnia Mieszkaniowa SM Jedno6i, Zarz4d Wsp6lnoty Mieszkaniowej). O sposobie
rozliczanego ciepla zu2ywanego przez poszczegolne lokale (w budlnkach) decyduiq
mieszkafcy poprzez swoje organy statutowe.

Natomiast z cal4 stanowczosci4 podkeslam, rz tozliazanie spnedanego ciepla przez PCU jest
i,bgdzie poprzezliczmki ciepla (urz4dzenia podlegaj4 okresowej legalizacji).

in!:. ;:*is:(i.: i'it

Piaseczno, 19.02.2013 r.

ADK.0003. , . i  .2013
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Na sesji Rady Miejskiej w dniu 23.01.2013r radny Wojciech
Kaczorowski wnioskowal o postawienie znaku zakn\r zatzymywania
i postoju z tabliczkq,,nie dotyczy mieszkaric6w" na ulicy Mlodych
Wilcz4t na odcinku od u1. Sarenki do ul. Pionier6w.

j A.eyat{"-"

L)f"- ra
Zq.o t ' 1 - -F \3



I Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno

ul. Kosciuszki 5
05-500 Piaseczno
www,piaseczno.eu

Piaseczno dnia,31.01.2013r.
tT.0003.8.2013.WD

Pan
Andrzej Swat
Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej
w Piasecznie
w mieiscu

W odpowiedzi na wniosek pana radnego Wojciecha Kaczorowskiego z d'nia 28.o1.2o13t.
dotyczqcy postawienia znaku 8-36 (zakaz zattzymwania i postoju) z labliczkq,nie dotyczy
mieszkaic6v/' uprzejmie informuje, ze zoslal zlecony projekt organizacji ruchu. Po
zatwierdzeniu pzez Starostwo Powiatowe w Piasecznie projekt zostanie wdrozony w terenie.

inz. Zdzislaw Lis

Sekretariat Burmisttza, tel.2270 17 588
e-mail:urzad@piaseczno.eu

ihv Piaseczno


